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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2019. április 24-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 óra 

 
Jelen vannak: Kara József Zoltánné, Kara József, Kochnyák Sándor, Simonek 
Antal képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Vöröskői István 

polgármester, Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a képviselő-

testület 2019. április havi rendes ülésén, 1 fő képviselő igazoltan van távol - 
előre jelezte távolmaradását. Megállapítom, hogy a megválasztott 7 főből 6 fő 

jelen van, az ülés határozatképes. A kiküldött meghívóban szereplő napirendi 
pontok az alábbiak: 
 

1. Egészségügyi ellátás helyzete 
2. Beszámoló a Család- és gyermekvédelemről 

3. A 2018. évi költségvetési rendelet módosítása 
4. 2018. évi zárszámadási rendelet 
5. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

6. Közétkeztetés 
7. Fakivágás korlátozása 
8. Egyebek – Rákóczi Szövetség kérelme, Magyar Falu program pályázatai, 

Telekcsere, Halmschláger úr kérelme, Tank felajánlás, Szivek család 
kérelme, Szociális kérelem (zárt ülés) 

 
Simonek Antal képviselő: A földügyeket, telekcserét és a Klub ügyét 
javaslom, hogy egy bejárás és bizottsági megbeszélések után tárgyaljuk meg a 

testülettel. 
Vöröskői István polgármester: Csak tájékoztatásképpen akartam beszélni 

róla, nem a mai ülésen kell döntést hozni ez ügyekben. 
 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2019. (IV.24.) 

határozata az ülés napirendjéről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntöm az egészségügyi 

ellátásért felelős hölgyeket és urat. Megkérdezem Dr. Kéninger Anna házi 
gyermekorvost, hogy kívánja-e kiegészíteni a beszámolóját?   

Dr. Kéninger Anna gyermekorvos: Nem köszönöm, ha kérdés van, szívesen 
válaszolok. 
Kochnyák Sándor képviselő: Köszönjük a tartalmas beszámolót, további jó 

munkát kívánunk. 



A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2019. (IV.24.) 

határozata Dr. Kéninger Anna gyermekorvos beszámolójáról  
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a házi gyermekorvos beszámolóját 

elfogadja.  
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  

Határidő: azonnal 
 

Vöröskői István polgármester: Dr. Bús János háziorvos beszámolóját is 
kiküldtük, kívánja-e a doktor úr kiegészíteni? 
Dr. Bús János háziorvos: Nem köszönöm. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Meg kell dicsérnünk az orvosainkat, 
hogy a sok munka mellett pályázattal is van idejük foglalkozni, ami sikeresen 

zárult. 
Vöröskői István polgármester: A Magyar Falu programon belül is van 
lehetőség eszközbeszerzésre az orvosainknak, ha találnak benne olyan 

eszközt, ami a pályázatra alkalmas, akkor kérem, jelezzék. Felmérjük, hogy 
milyen eszközökre lenne szükségük.  
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2019. (IV.24.) 
határozata Dr. Bús János háziorvos beszámolójáról  
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a háziorvos beszámolóját elfogadja.  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: azonnal 
 

Vöröskői István polgármester: Dr. Vereczki Johanna fogorvos rövid ideje van 
a településünkön, ezért kérem, hogy szóban tájékoztassa a képviselő-
testületet a helyzetről. 

Dr. Vereczki Johanna fogorvos: Fél éve vagyok itt, heti három napban 
rendelek, kb. 1270 kezelést folytattam 400 betegen. Fontosnak tartom az 

onkológiai szűrést és vizsgálatot, 2 esetben kellett továbbküldeni a betegeket. 
1 esetben beigazolódott a probléma, de így időben lett szakorvoshoz irányítva. 
A felnőttek szűrése mellett nagyon fontos a gyerekek szűrése is. Az iskolásokat 

a rendelőben fogadtam, az óvodásokat az óvodában vizsgáltam meg. A legfőbb 
tapasztalatom, hogy a gyerekek nem tudnak fogat mosni. Érdekes tapasztalás 
még, hogy bizonyos korosztályoknak nincs, vagy alig van lyukas foguk, míg a 

másik osztályban alig van olyan, akinek ne lenne rossz foga. Remélem, hogy a 
tevékenységem során ez a helyzet javulni fog, hiszen a fog nagy érték, és nem 

nő ki újra. 146 főnek végeztem fogtömést, 50 főnek gyökérkezelést, és kb 150 
foghúzást csináltam eddig. Mindössze 2 személyt kellett szájsebészetre 
küldeni. A fogínybetegségek sok mindennel összefüggenek, és 200 esetben 

végeztem fogkőleszedést. Lézerrel lehet a fogínyt gyógyítani. Műtét előtti 



góckutatásra 50-en kerestek fel. Fontos lenne a fogpótlás, a fog ív korrekciója 

hiszen, ha szomszéd nélkül maradnak a fogak, elveszítik tartásukat és ez 
fogvesztéshez vezet. Jókedvű fogászatot tartok fent, sokan jönnek. Örülök, 

hogy itt lehetek. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2019. (IV.24.) 
határozata Dr. Vereczki Johanna fogorvos beszámolójáról  

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a fogorvos szóbeli beszámolóját elfogadja.  

 
Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: azonnal 

 
Vöröskői István polgármester: A védőnő, Antal Viktória írásos beszámolóját 

kiküldtük. Még nincs 1 éve, hogy ellátja ezt a feladatot községünkben. Van-e 
kiegészíteni valója vagy kérdés a képviselőktől? 
Kochnyák Sándor képviselő: Az iskolai szűréseknél nem látom, hogy lenne 

túlsúlyos gyermek, szerintem azért vannak elhízott gyerekek. 
Antal Viktória védőnő: Valóban van 1 olyan gyermek, aki túlsúllyal küzd. 
Simonek Antal képviselő: Örömteli a 40 várandós anya száma. Mi a 

tapasztalata az édesanyákkal, gyerekekkel, milyen a kapcsolata? 
Antal Viktória védőnő: Mivel ez az első munkahelyem, így összehasonlítási 

alapom nincs, de megítélésem szerint jó viszonyban vagyok a szülőkkel. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2019. (IV.24.) 

határozata Antal Viktória védőnő beszámolójáról  
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a védőnő beszámolóját elfogadja.  

 
Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: azonnal 

 
Vöröskői István polgármester: Javaslom, hogy amíg Tóth Krisztián 

intézményvezető megérkezik, addig lépjünk tovább a következő napirendi 
pontra. 
 
2. Napirendi pont 

2018. évi költségvetési rendelet módosítása 
 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Mint az az előterjesztésben is 
szerepel, a költségvetés eredeti előirányzatát 2018. évben összesen 34 940 809 

forinttal növeltük, főként állami támogatás növekedése és ingatlan 
értékesítésből származó bevételekből. A kiadási oldal a támogatási céloknak 
megfelelően lett módosítva, az ingatlan értékesítésből tervezett bevétel kiadási 

oldala a Nyár utca közművesítése, az egyéb bevétel növekedések a tartalékba 



kerültek, illetve a bevétel növekedéssel összefüggő kiadásokra lettek 

előirányozva.  
Simonek Antal képviselő: A klastromi híd pályázattal mi a helyzet? Van-e 

fejleménye? 
Vöröskői István polgármester: Csökkentett költségvetéssel elfogadásra 
került, a másik vis-maior elfogadás alatt van. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 
fogadta el:  

 
Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 3/2019.(IV. 25.) 

önkormányzati rendelete az Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
szóló 4/2018. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

3. Napirendi pont 

2018. évi zárszámadási rendelet 

 
Vöröskői István polgármester: A Pénzügyi Bizottság a múlt évi költségvetés 
módosításával egyidejűleg megtárgyalta a zárszámadást is, elfogadásra 

javasolja. Van-e további kérdés, hozzászólás, kiegészítés a kiküldött 
anyaghoz? 
Nincs. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendeletet fogadta el:  

 
Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 4/2019. (IV.25.) 
önkormányzati rendelete az Önkormányzat 2018. évi zárszámadásáról 

 
4. Napirendi pont 

Beszámoló a Család- és gyermekvédelemről  
 
Vöröskői István polgármester: Van-e kiegészítés a kiküldött anyaghoz? 

Tóth Krisztián intézményvezető: A főbb statisztikai adatok benne vannak a 
beszámolóban. Szeretném megköszönni az intézmények és civil szervezetek 
együttműködését. 

Kochnyák Sándor képviselő: Ha egy családban krízishelyzet van, például 
egy-egy egyedülálló ember fekvőbeteggé válik, és a családja nem úgy áll hozzá, 

hogy vállalná a gondozását, akkor mit tud tenni a családsegítő szolgálat? Lehet 
szankcionálni a rokonokat? 
Tóth Krisztián intézményvezető: Kötelezni senkit sem tudunk, hogy 

segítsen. Feltérképezzük, hogy mik a lehetőségek, és a gyámhatóságot lehet 
bevonni. Pszichológiai szakvélemény alapján gondnokság alá lehet helyezni az 
illetőt és tartós bennlakásos otthonban elhelyezni. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Mik a védelembe vétel okai? 
Tóth Krisztián intézményvezető: Zömében az 50 órát meghaladó igazolatlan 

iskolai hiányzás, és amikor az alapellátás nem vezet eredményre. A 
jelzőrendszeri tagok jelzése alapján történik az alapellátásba és védelembe 
vétel, fél év, egy év eltelte után van felülvizsgálat és esetkonferencia. A 

problémák összetettek, főleg anyagi és gyermeknevelési problémák adódnak. 



Ez a 6 fő nem olyan sok a település méretéhez képest. Sikeres gondozás miatt 

megszüntetés is volt. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Nagyon örülök, hogy a család- és 

gyermekvédelmisünk, tősgyökeres kesztölciként jól ismeri a helyi lakosokat. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2019. (IV.24.) 
határozata a Család- és Gyermekvédelmi Szolgálat beszámolójáról  

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Család- és Gyermekvédelmi Szolgálat 

beszámolóját elfogadja.  
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  

Határidő: azonnal 
 
5. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

Vöröskői István polgármester: A beszámolót – idő hiányában - sajnos nem 
sikerült összeállítanom, pótlólag írásban ki fogom küldeni. 
 

6. Napirendi pont 

Közétkeztetés 

 
Vöröskői István polgármester: Idén júniusban lejár a közétkeztetési 
szerződésünk, mivel nem közbeszerzés köteles, ezért elég 3 árajánlatot 

bekérnünk. A kiírási feltételek adottak, a közétkeztetésre vonatkozó 
táplálkozás-egészségügyi előírásokról szóló 37/2014. (IV. 30.) EMMI rendelet 

tartalmazza azokat. Az elbírálás szempontjait átvenném a két évvel ezelőtti 
kiírásból, mert akkor egy máig használható rendszert dolgoztunk ki.  
Kérem, hogy a testület bízzon meg az árajánlatok bekérésével. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2019. (IV.24.) 
határozata a közétkeztetésre vonatkozó árajánlatok bekéréséről 

  
Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza Vöröskői István polgármestert, 
hogy 3 közétkeztetési beszállítótól árajánlatokat szerezzen be. Az elbírálás 

szempontjait, az eljárás lefolytatásának rendjét az előterjesztés tartalmazza. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  

Határidő: 2019. május 29. 
 
7. Napirendi pont 

Fakivágás korlátozása 
 



Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Szabályozni kellene a 

belterületi fakivágásokat. A jegyző jogköre a közterületi fák kivágásának 
engedélyezésére terjed ki. Néhány esetben szükséges lenne a nem közterületi 

fák kivágásának korlátozására. Kérném a Településfejlesztési Bizottságot, 
hogy tárgyalja meg a kérdést. A védelemre szoruló fákat csak rendelettel lehet 
megőrizni, itt leginkább a Klastrom pusztai bükk-, és tölgyfákra gondoltam. A 

faluban lévő fák is sokszor áldozatul esnek az ingatlanok 
tulajdonosváltásának, ha bővítik az épületeket. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2019. (IV.24.) 
határozata a fakivágás korlátozásáról  
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a Településfejlesztési 
Bizottságot, hogy szakértő bevonásával dolgozza ki javaslatát a fák védelme 

érdekében. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  

Határidő: 2019. június 26. 
 
9. Napirendi pont 

Egyebek 
 

9.1 Rákóczi Szövetség kérelme 
Vöröskői István polgármester: Kiküldtem a kérelmet, határon túli iskolások 
beiskolázásához kérnek segítséget. A támogatási keretünkből még 30 eFt van, 

ha odaítéljük, akkor kb. 3 határon túli gyermek beiskoláztatását segíthetjük 
majd. Kérdezi a Képviselőket, hogy a kérést támogatják-e? 

  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2019. (IV.24.) 
határozata a Rákóczi Szövetség támogatásáról  
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete 30.000,- azaz harmincezer forint 
támogatást nyújt határon túli gyermekek beiskolázására a Rákóczi 

Szövetségnek. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  

Határidő: 2019. május 30. 
 
9.2 Magyar Falu program 

 
Vöröskői István polgármester: Az egészségügyi ellátás fejlesztéséről szó volt 

már a beszámolóknál, lehetőségünk lesz még kisgép beszerzésre, út 
felújításra, óvodai eszközök beszerzésére. Bár ezek közül csak az orvosi 
eszközök beszerzésére írták ki a pályázatot, valamennyiről hozzunk 

határozatot. 



 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2019. (IV.24.) 
határozata a Magyar Falu programban való részvételről – orvosi eszközök 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete csatlakozik a Magyarország 2019. évi 
központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény 1. melléklet XI. 
Miniszterelnökség fejezet, 30. Fejezeti kezelésű előirányzatok cím, 1. 

Célelőirányzatok alcímének 41. Magyar Falu Program jogcímcsoport terhére 
„Orvosi eszköz” című alprogram keretében az MFP-AEE/2019 kódszámú 

pályázati kiíráshoz, s korszerűsíti a faluban működő házi orvosi, házi 
gyermekorvosi, fogorvosi és védőnői eszközeit. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2019. május 29. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 70/2019. (IV.24.) 
határozata a Magyar Falu programban való részvételről – óvodai eszközök 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete csatlakozik a Magyarország 2019. évi 
központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény 1. melléklet XI. 

Miniszterelnökség fejezet, 30. Fejezeti kezelésű előirányzatok cím, 1. 
Célelőirányzatok alcímének 41. Magyar Falu Program jogcímcsoport terhére 
megjelenő óvodafejlesztés pályázathoz a Kesztölci Kiserdei Óvoda részére 

„eszközök beszerzése, kerítés építés” céllal.  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2019. pályázat kiírása után a beadási határidő 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 71/2019. (IV.24.) 

határozata a Magyar Falu programban való részvételről - útfelújítás 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete csatlakozik a Magyarország 2019. évi 
központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény 1. melléklet XI. 
Miniszterelnökség fejezet, 30. Fejezeti kezelésű előirányzatok cím, 1. 

Célelőirányzatok alcímének 41. Magyar Falu Program jogcímcsoport terhére 
„út felújítás” céllal. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2019. pályázat kiírása után a beadási határidő 

 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 72/2019. (IV.24.) 

határozata a Magyar Falu programban való részvételről – kisgép beszerzés 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete csatlakozik a Magyarország 2019. évi 
központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény 1. melléklet XI. 
Miniszterelnökség fejezet, 30. Fejezeti kezelésű előirányzatok cím, 1. 

Célelőirányzatok alcímének 41. Magyar Falu Program jogcímcsoport terhére 
„kisgép beszerzés” céllal. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2019. pályázat kiírása után a beadási határidő 

 
  
9.3 Költségvetési törvényben megjelent útfelújítási pályázat 

Vöröskői István polgármester: A Magyar Falu programon kívül is van 
lehetőségünk útfelújításra pályázni. A Minisztérium által kiírt lehetőség 

kapcsán 15-20mFt-os összegre pályázhatnánk, ami a Szabadság tér -
Széchenyi utca – Dózsa utcai rész felújítását fedezné. Ezt már tavaly is 
megpályáztuk, de akkor sajnos nem nyertünk. Az akkor összeállított anyag 

rendelkezésre áll, és felhasználható. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 73/2019. (IV.24.) 

határozata az EBR 442 409 igénylés-azonosítójú útfelújítás pályázat 
benyújtásáról  
 

Kesztölc község Képviselő-testülete Magyarország 2019. évi központi 
költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény 3. sz. melléklet II. 2. pontja alapján 

pályázatot nyújt be az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
támogatása tárgyában meghirdetett pályázatára. Pályázati alcél: c) Belterületi 
utak, járdák, hidak felújítása.  

A megvalósítás helyszíne a kesztölci 685 hrsz.-ú, közterület megnevezésű, 
természetben Szabadság tér megnevezésű, és a kesztölci 527 hrsz.-ú, 
közterület megnevezésű, természetben Széchenyi István utca megnevezésű 

önkormányzati tulajdonú ingatlan.  
A pályázat teljes bekerülési költsége: 17.643.793.- Ft.  

A Képviselő-testület a pályázat 15 %-os önrészeként 2.646.569.- Ft-ot 
költségvetésében biztosít.  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2018. május 2. 
 

 
9.4 Telekcsere 

Vöröskői István polgármester: Kérelmező külterületi földeket szeretne 
tömbösíteni, saját területét cserélné önkormányzatiakkal.  
Simonek Antal képviselő: Ezt jobban elő kellene készíteni. Jó lenne a 

helyszínen is megnézni. 



Vöröskői István polgármester: Akkor bízzuk meg a Településfeljesztési 

Bizottságot, hogy készítse elő az ügyet, s a soron következőkkel is. 
 

9.5 CBA tulajdonosának kérelme 
Vöröskői István polgármester: Halmschlager úr az üzletének bővítése céljára 
megvenné a Klub helyiségét, kérem, hogy a Településfejlesztési Bizottság az 

ülésén ezt is tárgyalja meg és mondjon véleményt. Akarja-e a képviselő-
testület eladni? 
Simonek Antal képviselő: Kérjük meg Halmschlager urat, hogy jöjjön el a 

bizottság ülésére és tájékoztasson az elképzeléseiről. 
 

9.6 Tank felajánlás 
Vöröskői István polgármester: Ma délelőtt egy dandártábornok járt nálam, 
aki egy tankot szeretne adni Kesztölcnek. A Honvédelmi Minisztériumba kell 

levelet írni és kérvényezni, tud benne segíteni. A Mónika presszó melletti 
terület alkalmas lenne az elhelyzésére. 

Simonek Antal képviselő: Javaslom, hogy a Településfejlesztési Bizottság az 
ülésén ezt is tárgyalja meg, utána hozzunk csak döntést róla. 
 

9.7 Radovics Eszter kérelme 
Kara József képviselő: Mivel ez a kérelem is az utolsó pillanatban érkezett, 
javaslom, hogy erről se döntsünk most, hanem tárgyalja meg előbb a 

Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság. 
 

9.8 Mezőgazdasági földút karbantartása 
Vöröskői István polgármester: Helyszíni szemlén már voltunk, kérem akkor 
a Településfejlesztési Bizottságot, hogy e témában is tegyen majd javaslatot a 

következő ülésünkön. Tehát a következő ügyekkel kellene megbízni a 
Településfejlesztési Bizottságot: 

1. Ingatlanok cseréje tömbösítéssel 
2. Halmschlager Úr javaslata 
3. Tank befogadása és elhelyezése 

4. Radovics Eszter kérelme 
5. Mezőgazdasági földút karbantartása 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
  

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 74/2019. (IV.24.) 
határozata a Településfejlesztési Bizottság megbízásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a Településfejlesztési 
Bizottságot, hogy tárgyalja meg az Ingatlanok cseréje tömbösítéssel, 
Halmschlager Úr javaslata, Tank befogadása és elhelyezése, Radovics Eszter 

kérelme és a Mezőgazdasági földút karbantartása napirendi pontokat, és 
tegyen javaslatot döntésre. 

 
Felelős: Simonek Antal elnök 
Határidő: következő testületi ülés 

 



9.9 Hegedűs Károly ingatlanvásárlási kérelme 

Vöröskői István polgármester: A Nyár utcában szeretné 1902/9 hrsz-ú 
ingatlant megvásárolni. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
  

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 75/2019. (IV.24.) 
határozata a 1902/9 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről  
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti az 1902/9 hrsz.-ú 857 m2 
területű, kivett, beépítetlen terület megnevezésű ingatlant Hegedűs Károly 

2500 Esztergom, Sugár út 26. szám alatti lakos részére 4000.-Ft/m2 áron, 
összesen 3.428.000- Ft értékben, melyet Kesztölc község Önkormányzatának 
az OTP Banknál vezetett 11740023-15385774 számlájára banki átutalással 

kell megfizetni. Az adásvételi szerződés költsége vevőt terheli.  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2019. május 31. 
 

Vöröskői István polgármester: Volt két közkút Klastromban, amit a Vízmű 
megszüntetett. A parkolónál lévő vízvételi mintahelyként szolgált, a réten lévőt 
pedig azért szüntették meg, mert mérőórát kell rá szereltetni. Az ügy 

megoldására felveszem a kapcsolatot a Vízművel, mert így a turistáknak és 
kirándulóknak nincs vízvételi lehetősége.  

Radovics Istvánné alpolgármester: Április 29-én 10 órakor jön hozzánk a 
Megyei Művelődési Intézet, kerekasztal beszélgetés lesz a helyiek részvételével. 
Egyeztetnünk kell még az atyával a templomba való bejutásról, mert szeretnék 

megnézni az oltárképet. Május 8-án szerdán Emil Rábek gyereknapi látogatást 
tesz községünkben, ez náluk munkaszüneti nap.  

Nyírő András a Virágzó Kesztölcért Egyesület elnöke: 3 napos Pálos 
konferenciának adunk helyet Kesztölcön.  A Pilisi Natúrpark létrehozása 
kapcsán május 13-án, hétfőn a Tájépítészek látogatnak ide és tartanak egy 

konferencát.  
 
Vöröskői István polgármester az ülést bezárta, a továbbiakban az ülés szociális 

ügyben zárt ülésen folytatódik.  
 

Zárt ülésen a Képviselő-testület a 76/2019.(IV.24.) számú határozatában 
szociális támogatásról döntött. 
 

 
 
 

 
 

Vöröskői István                  Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
  polgármester              jegyző 


